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Abstract of Thesis 

 

 الانترنت عبر التخاطب: المكتوبة المحادثة فً التماسك و للتجانس الخطاب تحلٌل

 محادثة  ستٌن فً التماسك و التجانس برصد الباحث قام حٌث الخطاب تحلٌل مجال فً الرسالة هذه تبحث      

 الثانً الفصل و للرسالة الأساسٌة المحاور الأول الفصل ٌقدم. العراقٌة باللهجة عراقٌٌن مفحوصٌن بٌن جرت

 ٌستعرض الثالث الفصل و التارٌخ عبر تطورها و أنواعها و المكتوبة المحادثة و المحادثة مفاهٌم ٌستعرض

 الفصل و. محادثات لتلك العملً التحلٌل على فٌحتوي الرابع الفصل اما.مفصل بشكل التماسك و التجانس مفهومً

 . أخرى لدراسات اقتراحات و توصٌات و الخلاصة فٌضم  الخامس

A Discourse Analysis of Cohesion and Coherence in Written Conversation: Online Chatting 

     This study is in the field of Discourse Analysis. It surveys cohesion and coherence in sixty 

written conversations in Iraqi dialect. Chapter one presents the main aspects of the thesis 

chapter two shows the concepts of conversation, written conversation, the development of 

written conversation and its history. Chapter three deals with presenting the two concepts of 

cohesion and coherence thoroughly. Whereas chapter five contains the conclusion, 

recommendations, and suggestions for further studies.   


